
Lietuvos kinologų draugijos pozicija ir nuomonė dėl galiojančios agresyvių šunų įvežimo, 
įsigijimo, laikymo, registravimo, veisimo, dresavimo ir prekybos jais tvarkos, taisyklių 
 
 
 
Laba diena, 
 
Tikriausiai žinote, kad šiuo metu svarstomas naujo Gyvūnų gerovės įstatymo  
projektas, kuriame bandyta pavojingų šunų klausimus pateikti kiek galima  
aiškiau. Bet kuriuo atveju, joks įstatymas neveiks, jei nebus tinkamos jo  
priežiūros. Taip pat įstatymo taikymą apsunkina neapibrėžtumai sąvokose ir  
poįstatyminiuose dokumentuose. Iki šiol buvo sudėtinga nustatyti, ar šuo,  
neturintis kilmės liudijimo gali būti priskirtas agresyvių šunų sąraše  
esančiai veisei ar ne, o būtent tokie šunys ir kelia daugiausiai problemų -  
todėl nebuvo vykdomas įstatymo reikalavimas sterilizuoti kovinių veislių  
šunis, realiai niekas nedraudė jais prekiauti. Įstatymo projekte yra  
pasiūlytas būdas, kokiu būdu priskirti konkretų šunį tam tikrai veislei ar  
jos mišrūnams. 
Pasikartosiu, koks bebūtų geras įstatymas, turi būti užtikrintas jo  
įgyvendinimas, priešingu atveju joks įstatymas neveiks. 
 
Pagarbiai, 
 
Ramunė Kazlauskaitė 
Lietuvos kinologų draugija 
 


